

CANADIAN CO-OPERATIVE WOOL GROWERS LIMITED NATIONAL SHEEP INDUSTRY AWARD

The Canadian Co-operative Wool Growers Limited is accepting nominations for an annual National Sheep Industry Award. CCWG wishes to recognize a Canadian who exhibits excellence in contributing to the sheep industry in Canada.

The award is not restricted to sheep producers. Special consideration may be given to persons promoting wool production. The award shall not be given posthumously. Current and past CCWG board members are eligible.

Criteria for identifying potential nominees can include the following:

1. Volunteer or professional work in supporting and enhancing the sheep industry, which may include research, participation on boards, producer associations, and other activities for the benefit of the industry.
2. Support and mentoring of new producers and youth, including involvement in the 4-H program.
3. Demonstration of leadership and involvement in educational activities such as workshops, demonstrations and on-farm events.
4. Serves as an ambassador for the sheep industry at the local, provincial, national and international levels.
5. Works with government and non- government organizations to enhance visibility and raise awareness of the sheep industry.
6. Excels in creating consumer awareness of the sheep industry including involvement in animal welfare issues, food safety and marketing of sheep related products such as wool, hides, meat and dairy.
7. Demonstrates a commitment to sustainable sheep and wool production including embracing new technology to further the industry.

Please forward nominations by September 1, 2019 to Canadian Co-operative Wool Growers Limited, Box 130, Carleton Place, ON K7C 3P3 or email to: ccwghq@wool.ca.

LA COOPÉRATIVE CANADIENNE WOOL GROWERS LIMITED PRIX NATIONAL DE L'INDUSTRIE DU MOUTON

La Coopérative Canadienne Wool Growers Limited accepte les candidatures au Prix national annuel de l'industrie ovine. Le CCWG souhaite rendre hommage à un Canadien qui fait preuve d'excellence en contribuant à l'industrie du mouton au Canada.

Le prix ne se limite pas aux producteurs de moutons. Une attention particulière peut être accordée aux personnes promouvant la production de laine. Le prix ne doit pas être attribué à titre posthume. Les membres actuels et passés du conseil d'administration du CCWG sont éligibles.

Les critères d'identification des candidats potentiels peuvent inclure:

1. Bénévolat ou activité professionnelle visant à soutenir et à améliorer l'industrie ovine, pouvant inclure la recherche, la participation à des conseils d'administration, des associations de producteurs et d'autres activités dans l'intérêt de l'industrie.
2. Soutien et mentorat des nouveaux producteurs et des jeunes, y compris la participation au programme des 4-H.
3. Manifestation du leadership et participation à des activités éducatives telles que des ateliers, des démonstrations et des événements à la ferme.
4. Sert d'ambassadeur de l'industrie ovine aux niveaux local, provincial, national et international.
5. Travaille avec les organisations gouvernementales et non gouvernementales pour améliorer la visibilité et sensibiliser à l'industrie du mouton.
6. Excelle à sensibiliser les consommateurs à l'industrie ovine, notamment en ce qui concerne le bien-être des animaux, la sécurité alimentaire et la commercialisation de produits apparentés aux ovins tels que la laine, les peaux, la viande et les produits laitiers.
7. Démontre son engagement envers la production durable de moutons et de laine, y compris l'adoption de nouvelles technologies pour faire progresser l'industrie.

Veuillez faire parvenir vos candidatures avant le 1er septembre 2019 à Canadian Co-operative Wool Growers Limited, Case 130, Carleton Place, ON K7C 3P3 ou par courriel à ccwghq@wool.ca.